

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: RESOURCES COMPANY FOR

DEVELOPMENT & INVESTMENT PLC

Date: 11-05-2022 03:35:27 PM Subject: Board of Directors Meeting السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الموارد للتنمية والاستثمار التاريخ: 11-05-2022 PM 03:35:27 الموضوع: اجتماع مجلس الادارة

We kindly inform you that the third meeting of the Board of Directors for the year 2022 was held on Tuesday 10/05/2022 and a copy of it is attached, where the following decisions were taken The resignation of Mr. Muhammad Kubba dated 10/05/2022 from the position of General Manager has been accepted, while he remains a member of the company's board of directors

The Board of Directors decided to elect Mr. Alaa Hussein Kubba as the Chairman of the Board of Directors, and the Board of Directors decided to elect Mr. Salwan Muzaffar Abdul-Amir, Vice Chairman of the Board of Directors, and also to appoint him as the General Manager of the company

The resignation of Mr. Ibrahim Turki Mayah received on 10/05/2022 from the membership of the Board of Directors was accepted, with the seat remaining vacant until the appointment of another member Authorizing Mr. Salwan Muzaffar Abdul-Amir to sign on behalf of the company on all financial, administrative, judicial, legal and other matters. He also has the right to delegate some or all of his powers to others in writing

نرجو اعلامكم بانه تم عقد اجتماع مجلس الادارة الثالث للعام 2022 يوم الثلاثاء الموافق 2022/05/10 ومرفق صوره عنه حيث تم اتخاذ القرارات التالية:

-1تم قبول استقالة السيد محمد كبة الواردة بتاريخ 2022/05/10 من منصب مدير عام مع بقائه عضوا في مجلس إدارة الشركة.

-2قرر مجلس الادارة انتخاب السيد علاء حسين كبة رئيس مجلس الإدارة و قرر مجلس الإدارة انتخاب السيد سلوان مظفر عبدالامير نائب رئيس مجلس الإدارة وتعيينه ايضامديراعاما للشركة.

-3تم قبول استقالة السيد إبراهيم تركي مياح الواردة بتاريخ 2022/05/10 من عضوية مجلس الإدارة مع بقاء المقعد شاغراء لحين تعيين عضو اخر.

-4 تفويض السيد سلوان مظفر عبدالامير بالتوقيع نيابتلعن الشركة على كافة الامور المالية والادارية والقضائية والقانونية والاخرى كما له الحق بتفويض بعض او كافة صلاحياته للغير خطيل

10-05-2022

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Alaa hussain kubba

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Alaa hussain kubba